

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Tunisia, 10 Reasons to Visit Tunisia :

Tunisia has been an attractive destination for tourists since the early 1960s. Tunisia is among the countries that attract the most tourists in Africa. Every year Tunisia has about 6 million tourists. The most visiting countries to Tunisia are Libya, France, Algeria, Germany, Italy and United Kingdom respectively. 10 reasons to visit Tunisia is the African continent and the Mediterranean country.

1. Medina of Tunis :



The most beautiful place of the country is surrounded by old Arab walls and also the capital Tunis, also known as the Medina. In the city where you can find the best examples of Arabic architecture and the vibrant markets, you can find everything from house materials to gold and jewelry, all subject to marketability.

2. Chebika :



Of course, it's about taste, but the most original and beautiful places that can be seen are sometimes far away from city centers. Chebika lying on the skirts of Djebel el Negueb mountain can be seen as the best example in this context. The magnificent waterfalls, mysterious caves and palm trees that grow on rocky hills offer an extraordinary image, and of course naturally attract many tourists.

3. Hammamet :



A modest fishing village, surrounded by lemon trees, is a magnificent holiday destination with numerous hotels today. As a matter of fact, Tunisia's first tourist destination, city hot springs, wonderful beaches, and organizations that will satisfy water sports enthusiasts will keep you alive every day of the year. Besides having all inclusive hotels, Hammamet has a wonderful city center as well.

4. Sidi Bou Said :



Sidi Bou Said is certainly the most lovable city in Tunisia with a view overlooking the Mediterranean. The bohemian life of the traditional white houses and the blue color blend perfectly in the city, but a few trend boutique hotels have recently opened and plan to target a slightly richer audience. You can see many cafes, art galleries and gift shops decorated with flowers on many narrow and stone-knit streets. For those who want to visit Carthage, it's a great place to stay and come and go.

5. Sahara Desert :



It's a great destination for every visitor who can really afford a little warmth. In the south the Sahara Desert swallows Tunisia. The desert, also known as the East Sand Sea, covers a very large part of southern Tunisia. You can go with the best jeep or camel in the desert, but you will stay in a traditional tent and you will not find romance in the night. Do not neglect to see Nefta, one of the most spectacular sand peaks.

6. Matmata and The Ksour :



Star Wars fans will immediately recognize Matmata's cave houses. Film director George Lucas was so fascinated when he visited here that he decided to include it in the film as well. Ghorfas gives the impression of another planet with its honeycomb-shaped grain warehouses and barber's architecture.

7. Sousse :



Located on the UNESCO world heritage list, the city is located on the right bank of the country. The city, which used to have a military lima in the past, is famous for its sandy beaches like gold. It has been protected both as a very touristy resort and in a perfect way. Sousse is a wonderful example of the emergence of Islam from the first centuries to the present. You can see exquisite examples of Arab-Muslim and Mediterranean architecture, including Ftata Camisin.

8. Tamerza :



Another destination with an abandoned city center and frequented by tourists. It is located in the mountains north of the salt lake, and stands out with two waterfalls, an oasis and deep passageways. When you visit here, we suggest you visit Mides, another mountainous oasis in the immediate vicinity, with a truly extraordinary kanyana.

9. Kairouan :



UNESCO is one of the most important holy cities of the Cairoan country, another city on the world heritage list. The lively markets, the vibrant center and the rich architecture are the first features that affect visitors at first sight. The Great Okba Mosque is one of the largest and oldest mosques in Tunisia. Another place to see is the Mosque of the Three Gates of the 9th century.

10. Cap Bon :



The peninsula in the north-east of the country is so beautiful that it is often known as the "Garden of Tunisia". It is also a very popular resort center and this popularity has its reasons. A magnificent sun, an immaculate sea, thermal springs, eucalyptus trees, lush palms and sweet smells make Cap Bon one of the most beautiful places in Tunisia.

TR

Tunus'ta Turizm, Tunus'u Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Tunus, 1960'ların başından beri turistler için çekici bir destinasyon olmuştur. Tunus, Afrika'da en çok turist çeken ülkeler arasında yer alıyor. Tunus'un her yıl yaklaşık 6 milyon turisti var. Tunus'u en çok ziyaret eden ülkeler sırasıyla Libya, Fransa, Cezayir, Almanya, İtalya ve Birleşik Krallık'tır. Tunus'u ziyaret etmek için 10 neden Afrika kıtası ve Akdeniz ülkesidir.

1- Tunus Medine :

Ülkenin en güzel yeri eski Arap surları ve aynı zamanda Medine olarak da bilinen başkent Tunus ile çevrilidir. Arap mimarisinin en güzel örneklerini ve hareketli pazarları bulabileceğiniz şehirde, ev eşyasından altına ve mücevhere kadar her şeyi pazarlanabilirlik konusuna uygun olarak bulabilirsiniz.

2- Chebika :

Tabii ki lezzet meselesi ama görülebilecek en özgün ve güzel yerler bazen şehir merkezlerinden çok uzaklarda oluyor. Djebel el Negueb dağının eteklerinde yer alan Chebika, bu bağlamda en iyi örnek olarak görülebilir. Görkemli şelaleler, gizemli mağaralar ve kayalık tepelerde yetişen palmyeler sıra dışı bir görüntü sunuyor ve tabii ki doğal olarak birçok turisti kendine çekiyor.

3- Hammamet :

Limon ağaçlarıyla çevrili mütevazı bir balıkçı köyü, günümüzde sayısız oteliyle muhteşem bir tatil beldesidir. Nitekim Tunus'un ilk turistik destinasyonu, şehir kaplıcaları, harika kumsalları ve su sporları tutkunlarını tatmin edecek organizasyonlar sizi yılın her günü yaşatacak. Hammamet her şey dahil otellere sahip olmasının yanı sıra harika bir şehir merkezine de sahip.

4- Sidi Bou Said :

Sidi Bou Said, Akdeniz'e bakan manzarasıyla Tunus'un kesinlikle en sevimli şehri. Geleneksel beyaz evlerin bohem hayatı ve mavi renk şehirde mükemmel bir uyum sağlar, ancak son zamanlarda birkaç trend butik otel açıldı ve biraz daha zengin bir kitleyi hedeflemeyi planlıyor. Dar ve taş örgülü sokaklarda çok sayıda kafe, sanat galerisi ve çiçeklerle süslenmiş hediyelik eşya dükkanları görebilirsiniz. Kartaca'yı ziyaret etmek isteyenler için kalmak ve gelip gitmek için harika bir yer.

5- Sahra Çölü :

Gerçekten biraz sıcaklığı karşılayabilen her ziyaretçi için harika bir yer. Güneyde Sahra Çölü Tunus'u yutar. Doğu Kum Denizi olarak da bilinen çöl, güney Tunus'un çok büyük bir bölümünü kapsıyor. Çölün en iyi cipi veya devesi ile gidebilirsiniz ama geleneksel bir çadırda kalacaksınız ve geceleri romantizm bulamayacaksınız. En muhteşem kum zirvelerinden biri olan Nefta'yı görmeyi ihmal etmeyin.

6- Matmata ve Ksour :

Star Wars hayranları Matmata'nın mağara evlerini hemen tanıyacaktır. Film yönetmeni George Lucas burayı ziyaret ettiğinde o kadar büyülenmişti ki onu da filme dahil etmeye karar verdi. Ghorfas, petek şeklindeki tahıl ambarları ve berber mimarisiyle başka bir gezegen izlenimi veriyor.

7- Sus :

UNESCO dünya mirası listesinde yer alan şehir, ülkenin sağ kıyısında yer alıyor. Geçmişte askeri bir limana sahip olan şehir, altın gibi kumlu plajları ile ünlüdür. Hem çok turistik bir tatil yeri olarak hem de mükemmel bir şekilde korunmuştur. Sousse, ilk yüzyıllardan günümüze İslam'ın ortaya çıkışının harika bir örneğidir. Ftata Camisin de dahil olmak üzere Arap-Müslüman ve Akdeniz mimarisinin enfes örneklerini görebilirsiniz.

8- Tamerza :

Terk edilmiş bir şehir merkezi olan ve turistlerin uğrak yeri olan başka bir destinasyon. Tuz gölünün kuzeyindeki dağlarda yer alır ve iki şelalesi, bir vahası ve derin geçitleri ile dikkat çeker. Burayı ziyaret ettiğinizde, gerçekten olağanüstü bir kanyana ile yakın çevrede bir başka dağlık vaha olan Mides'i ziyaret etmenizi öneririz.

9- Kayruan :

UNESCO, dünya mirası listesindeki bir diğer şehir olan Kahire ülkesinin en önemli kutsal şehirlerinden biridir. Canlı pazarlar, hareketli merkez ve zengin mimari, ziyaretçileri ilk görüşte etkileyen ilk özelliklerdir. Büyük Okba Camii, Tunus'taki en büyük ve en eski camilerden biridir. Görülmesi gereken bir diğer yer ise 9. yüzyıldan kalma Üç Kapılı Camii.

10- Kap Bon :

Ülkenin kuzey doğusundaki yarımada o kadar güzeldir ki genellikle "Tunus'un Bahçesi" olarak bilinir. Aynı zamanda çok popüler bir tatil merkezidir ve bu popülerliğin sebepleri vardır. Muhteşem bir güneş, tertemiz bir deniz, kaplıcalar, okaliptüs ağaçları, yemyeşil palmyeler ve tatlı kokular Cap Bon'u Tunus'un en güzel yerlerinden biri yapıyor.

السياحة في تونس ، 10 أسباب لزيارة تونس:

كانت تونس وجهة جذابة للسياح منذ أوائل الستينيات. تونس من بين الدول التي تجذب أكبر عدد من السياح في إفريقيا. كل عام تونس لديها حوالي 6 ملايين سائح. الدول الأكثر زيارة لتونس هي ليبيا وفرنسا والجزائر وألمانيا وإيطاليا والمملكة المتحدة على التوالي. 10 أسباب لزيارة تونس هي القارة الأفريقية ودولة البحر الأبيض المتوسط.

1- مدينة تونس:

أجمل مكان في البلاد محاط بأسوار عربية قديمة وأيضاً العاصمة تونس والمعروفة أيضاً بالمدينة المنورة. في المدينة حيث يمكنك العثور على أفضل الأمثلة على العمارة العربية والأسواق النابضة بالحياة ، يمكنك العثور على كل شيء من المواد المنزلية إلى الذهب والمجوهرات ، وكلها تخضع للتسويق.

2- الشبيكة :

بالطبع ، يتعلق الأمر بالذوق ، ولكن الأماكن الأكثر أصالة وجمالاً التي يمكن رؤيتها تكون أحياناً بعيدة عن مراكز المدن. يمكن اعتبار الشبيكة الواقعة على أطراف جبل النقب أفضل مثال في هذا السياق. تقدم الشلالات الرائعة والكهوف الغامضة وأشجار النخيل التي تنمو على التلال الصخرية صورة غير عادية ، وبالطبع تجذب العديد من السياح بشكل طبيعي.

3- الحمامات :

قرية صيد متواضعة ، محاطة بأشجار الليمون ، هي وجهة رائعة لقضاء العطلات مع العديد من الفنادق اليوم. في واقع الأمر ، فإن الوجهة السياحية الأولى في تونس ، والينابيع الساخنة في المدينة ، والشواطئ الرائعة ، والمنظمات التي ترضي عشاق الرياضات المائية ستبقيك على قيد الحياة كل يوم من أيام السنة. بالإضافة إلى الفنادق الشاملة كلياً ، تتمتع الحمامات أيضاً بوسط مدينة رائع.

4- سيدي بوسعيد:

سيدي بوسعيد هي بالتأكيد أكثر المدن المحبوبة في تونس مع إطلالة على البحر الأبيض المتوسط. تمتزج الحياة البوهيمية للبيوت البيضاء التقليدية واللون الأزرق بشكل مثالي في المدينة ، ولكن تم افتتاح عدد قليل من فنادق البوتيك العصرية مؤخراً وتخطط لاستهداف جمهور أكثر ثراءً قليلاً. يمكنك مشاهدة العديد من المقاهي والمعارض الفنية ومحلات بيع الهدايا المزينة بالورود في العديد من

الشوارع الضيقة والمتشابكة بالحجر. بالنسبة لأولئك الذين يرغبون في زيارة قرطاج ، فهي مكان رائع للإقامة والذهاب والذهاب.

5- الصحراء الكبرى :

إنها وجهة رائعة لكل زائر يستطيع حقًا تحمل القليل من الدفء. في الجنوب الصحراء تبتلع تونس. تغطي الصحراء ، المعروفة أيضًا باسم بحر الرمال الشرقي ، جزءًا كبيرًا جدًا من جنوب تونس. يمكنك الذهاب مع أفضل سيارة جيب أو جمل في الصحراء ، لكنك ستبقى في خيمة تقليدية ولن تجد الرومانسية في الليل. لا تهمل رؤية نفطة ، إحدى أروع القمم الرملية.

6- مطماطة والقصور :

سيتعرف عشاق Star Wars على الفور على منازل كهوف مطماطة. كان المخرج السينمائي جورج لوكاس مفتونًا جدًا عندما زار هنا لدرجة أنه قرر إدراجه في الفيلم أيضًا. يعطي Ghorfas انطباعًا عن كوكب آخر بمخازن الحبوب على شكل قرص العسل وهندسة الحلاقة.

7- سوسة :

تقع المدينة على قائمة اليونسكو للتراث العالمي ، وتقع على الضفة اليمنى للبلاد. تشتهر المدينة التي كانت في السابق ليما عسكرية بشواطئها الرملية مثل الذهب. لقد تمت حمايته كمنتجع سياحي للغاية وبطريقة مثالية. سوسة مثال رائع لظهور الإسلام منذ القرون الأولى حتى الوقت الحاضر. يمكنك أن ترى أمثلة رائعة للعمارة العربية الإسلامية والمتوسطية ، بما في ذلك Ftata Camisin.

8- تمغزة :

وجهة أخرى مع مركز مدينة مهجور ويتردد عليها السياح. تقع في الجبال شمال البحيرة المالحة ، وتتميز بشلالين وواحة وممر عميق. عندما تزور هنا ، نقترح عليك زيارة Mides ، وهي واحة جبلية أخرى في المنطقة المجاورة مباشرة ، مع كانيانا غير عادية حقًا.

9- القيروان :

اليونسكو هي واحدة من أهم المدن المقدسة في القاهرة ، وهي مدينة أخرى على قائمة التراث العالمي. الأسواق النابضة بالحياة والمركز النابض بالحياة والهندسة المعمارية الغنية هي السمات الأولى التي تؤثر على الزوار من النظرة الأولى. يعد جامع العقبة الكبير من أكبر وأقدم المساجد في تونس. مكان آخر يمكن رؤيته هو مسجد البوابات الثلاثة في القرن التاسع.

10- كاب بون :

شبه الجزيرة الواقعة في شمال شرق البلاد جميلة جدًا لدرجة أنها تُعرف غالبًا باسم "حديقة تونس". إنه أيضًا مركز منتجع شهير للغاية وهذه الشعبية لها أسبابها. الشمس الرائعة ، والبحر النظيف ، والينابيع الحرارية ، وأشجار الأوكالبتوس ، والنخيل الخصب ، والروائح الحلوة تجعل من كاب بون أحد أجمل الأماكن في تونس.